

Treasure Real Estate

价格范围 750,000 - 56,000,000



Treasure Real Estate是一家位于巴哈马 (BAHAMAS) 的精品房地产公司，拥有一支经验丰富、积淀深厚、精明能干的房地产经纪人团队。我司成立于2019年，并还在不断发展壮大。我们有着对“完美”的追求，但我们更明白成为“优秀”公司的重要性，而这，也正是我们追求“在顶级房地产领域中，立于出类拔萃地位”的动力来源！

我们的竞争优势有：

1. 准时——以您的时间为准。如期而至，分毫不差。
2. 及时提醒——让您与时俱进。急您所急，想您所想。
3. 快速响应——高效沟通。有求必应，雷厉风行。
4. 判断高效——快速精准地确定您的当务之急。
5. 操作流程规范的专业服务供应商。只有在获得批准的情况下，才会启动、登记和完成交易。
6. 闻鸡起舞，业精于勤。

我们以全力以赴的态度，满足客户的置业需求。

在我们面对外国客户时，我们很好地解决了因全球各地，在时间、文化和语言方面的差异性，而导致的问题。以此为鉴，我们将再接再厉，从而确保房地产交易，在从最初的接洽到最终完成的一系列过程中，都能有序和顺利地进行。

在这方面，包括但不限于与其他专业人士（如律师、测量师、建筑师、银行家、工程师、建筑承包商、移民协调员）进行的协调，并且，出于合规目的的考量，还将对向相关监管机构提交的注册和审批事项进行监督。

欢迎您向我们提出要求！

联系方式：

姓名：Mr. Matthew Mitchell

公司电话：+1 2426770397

移动电话：+1 5619083643

邮箱：matthew@treasurerealestate.net | cheryl@treasurerealestate.net

网站：www.treasurerealestate.net

展位号：AB19



展位号：AB19

BOOTH NO: AB19

NORTH AMERICA & CARIBBEAN/北美洲和加勒比地区

BAHAMAS/巴哈马群岛

Treasure Real Estate

Price Range 750,000 - 56,000,000



Treasure Real Estate, is a boutique “BAHAMAS” based real estate firm with an experienced team of knowledgeable and “can do” realtors. Founded in 2019, we continue to grow stronger. We strive for “perfection” but settle for excellence which is the source of our mission of “Excellence in the finest real estate!”

Differentiating factors from our competitors are:

1. Punctuality - Honoring your time. Always on time.
2. Timely reminders - keeping you updated. Respecting your schedule.
3. Swift response - efficient communication. Addressing your needs promptly.
4. Urgency - prioritizing your requirements with speed and accuracy.
5. Facilitators of professional services requiring approvals to initiate, register and close transactions.
6. Up and at it, early.

We strive to deliver by exceeding the real estate needs of our clients.

For our foreign clients, recognizing global time, cultural and language differences, we go the extra distance to ensure the orderly and smooth transition of real estate transactions from initial contact to closure.

This includes but is not limited to connecting with other professionals such as attorneys, surveyors, architects, bankers, engineers, building contractors, immigration facilitators and overseeing applications for registration and approvals by applicable regulatory bodies to ensure compliance. PUT US TO THE TEST!

Contact:

Mr. Matthew Mitchell

+1 2426770397 (office)

+1 5619083643 (mobile)

Email: matthew@treasurerealestate.net

cheryl@treasurerealestate.net

www.treasurerealestate.net



展位号: AB19

BOOTH NO: AB19